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Szakfordító, kertészmérnök, tanár, de talán legintenzívebben edző, klubvezető, 3 már felnőtt 

gyermek édesanyja vagyok. 

Szombathelyen élek, és felnőtt életem jelentős része egy civil kezdeményezéshez, egy alternatív 

iskolához kötődik- a megalapítástól kezdve a működtetésig. Innen ered a tapasztalatom egyrészt egy 

egészségesen működő szervezet életben tartásában, fejlesztésében, az önkéntes munkában, 

valamint a kész struktúráktól való bátor elrugaszkodásban. Másrészt ehhez kötődik a pedagógiai 

gyakorlatom és tudásom is, melyet edzőként is bőven kamatoztatni tudok. Legnagyobb sikereim 

olyan tevékenységeimhez kötődnek (zenetanítás, edzőség), melyhez nincs végzettségem.  

12 éve tértem vissza a tájfutásba, mely az egész gyermekkoromat meghatározta. Visszatérésem óta 

edzősködöm. Saját nevelésű csapatom számára több köztes állomás kipróbálása után 2016. végén 

nyílt alkalom egy saját egyesület megalapítására. Az Alpokalja Szabadidősport Egyesület a 

működésének első évétől 12. az egyesületek rangsorában- ami tisztes teljesítmény egy maroknyi 

csapattól. A klubot nem elsősorban az eredményei, hanem működésének kultúrája határozza meg: a 

nagyon fiatal elnökséggel való közös stratégiai tervezés, a feladatok delegálása, a felelős vállalások és 

azok magasszintű teljesítése- jó érzés, fontos pedagógiai hozadék, hogy a fiatalok ezt gyakorolva 

vágnak neki felnőtt életüknek. Munkánkat a számos edzőtábor, válogatott edzőtábor és válogató 

versenyek, országos rangsorolók rendezése minősíti. Mindezek összefogása, koordinálása az én 

feladatom.   

Két éve egy fél „szabad évet” teremtve magamnak ellátogattam Aarhusba, a dánok Elit Centerébe, 

valamint két hetet hospitáltam egy svéd tájfutó gimnáziumban. Önkéntesként részt vettem a 2018-as 

Euromeeting dániai rendezésében. Személyes tapasztalatot szereztem a maláj és indonéz tájfutásban 

is.  

A fentiek alapján a szervezés, stratégiai tervezés, nagy projektek ütemezése és gondos kísérése és 

alapvetően a bátorság az erősségem. Minden olyan terület érdekel az elnökségi munkában, ahol 

ezeket kamatoztatni tudom, legyen az az élsport vagy a marketing. Én vagyok az ötletgazdája és egyik 

„gondnoka” az idén induló Sprint Ligának. 

Első éves vagyok az ELTE szakedző képzésén. Két nyelven (angol, német) felsőfokon beszélek, tanítok, 

spanyolul intenzíven tanulok.  

Az elnökség működéséhez az elmúlt két év elnökségi munkájának tapasztalatát, valamint a „vidéki” 

és a női szempontot tudom hozzátenni.  

 

 


